

Customs Notice No. (01/2023)

**On Extension of Increase of Import Duty on
Rebar & Wire Rod**

Further to the provisions of Customs Notice No. 10/2022 and pursuant to the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs and Port Security's letter with Ref. No. FCA/CD/S/104/2023 dated 16/01/2023 and the enclosed Ministry of Finance's No. (2023/01/015737) dated 13/01/2023 on the extension of increase of import duty on rebar and wire rod;

The following has been decided:

Article (1)

The increase of import duty on rebar and wire rod from 5% to 10% shall continue to be effective until 7th November 2023.

Article (2)

All concerned departments must take the necessary measures to implement the provision hereof in their respective scope of competence.

Ahmed Mahboob Musabih
Director General



Issued on 20/01/2023

إعلان جمركي رقم (2023/01)

**بشأن تمديد رفع الرسوم الجمركية على حديد التسليح
ولفائف الحديد**

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (10/2022) وبناء على كتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ مرجع رقم (هـ أ ج/ق ج/س/104/2023) المؤرخ 2023/01/16 والمتضمن خطاب وزارة المالية مرجع رقم 2023/01/015737) المؤرخ 2023/01/13 بشأن تمديد رفع الرسوم الجمركية على حديد التسليح ولفائف الحديد،

فقد تقرر ما يلي :

المادة (1)

يستمر العمل بتمديد رفع الرسوم الجمركية على حديد التسليح ولفائف الحديد من 5% إلى 10% لغاية 7 نوفمبر 2023.

المادة (2)

على كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

أحمد محبوب مصبح
المدير العام

صدر بتاريخ 2023/01/20